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Érkezett: 2015 JÚN 1 .8. Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László ú r
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Orbán Viktor miniszterelnök úrna k

"Mennyibe kerül az adófizetó7cnek Andy Vajna ÁFA-mentes kaszinóparadicsoma? "
címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az Ön kormánya - ahogy a dohányiparral, a takarékszövetkezetekkel vagy az állami
földbérletekkel tette - a szerencsejátékipart is a saját érdekkörének játszotta át, nevezetese n
Andy G. Vajna filmügyi biztosnak és Szima Gábor vállalkozónak. Ismeretes, hogy amí g
minden becsületes magyar kis- és közép- vagy nagyvállalkozónak NAV-hoz bekötött
pénztárgéppel kell működnie, addig az On baráti köréhez tartozó kaszinómonopóliumnak ne m
hogy nincs ilyen kötelezettsége, még áfát sem kell fizetnie a szerencsejátékból származ ó
bevétele után.
A kaszinómutyi legújabb fejezeteként az online szerencsejáték-piacot is a fent említett ura k
kapják meg, miután az On kormánya minden tisztességesen adózó és a szabályokat betart ó
vállalkozást törvénnyel takarított ki az iparágból .
Az Ön kormányának ismerősei tehát úgy vették át a szerencsejáték-ipart, hogy ÁFA -
mentességükkel komoly károkat okoznak a költségvetésnek és a magyar adófizet őknek.

Kérdezem ezért Miniszterelnök urat :

1. Mekkora volt a hazai kaszinókból származó ÁFA-bevétel 2010-től kezdődően
tételesen, évenkénti besorolásban?

2. Mekkora piacot jelent az online szerencsejáték, mennyi ÁFA-bevétel származot t
belőle 2010-tő l kezdődően tételesen, évenkénti besorolásban?

3. Mivel tartja megmagyarázhatónak, hogy a szerencsejáték ÁFA-mentesen m űködhet ,
amióta kormányközeli vállalkozók kerültek monopol helyzetbe ?

4. Összesen eddig mennyibe került az adófizetőknek Andy Vajna ÁFA-mentes
kaszinóparadicsoma?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015 . június 17 .

Tisztelettel :

Varju László
Demokratikus Koalíció
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